
1 
 

 
Protokół nr 22/20 

z XXII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 
z dnia 26 października  2020 roku 

 

XXII sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie rozpoczęła się o godz.17.00 w sali 

Gminnego Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Na ustawowy skład 15 radnych, w 

sesji uczestniczyło 11 radnych (radny Sławomir Jagiełka, Magdalena Bator, Zenon 

Dziuba,  Krupa Angelika,– nieobecni). W sesji udział wzięli: Krzysztof Jacek 

Oświecimski – Wójt Gminy Miasteczko Krajeńskie, Eugenia Jendrzejek – Skarbnik 

Gminy, Stefania Góralnik -Piechota – radca prawny Urzędu Gminy Miasteczko 

Kajeńskie. Obradom przewodniczył Szymon Kunek – Przewodniczący Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie.  

 

Lista gości stanowi załącznik NR 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady odczytał klauzulę informacyjną RODO.   

 

Ad. 1. Sprawy regulaminowe.  

 

Przewodniczący Rady przywitał przybyłych gości następnie stwierdził, iż na 

ustawowy skład 15 radnych obecnych jest 11 radnych, co stanowi quorum wymagane 

do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.  

 

Porządek obrad : 

   1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

 

   2.Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

z dnia  14 września 2020 roku. 

 

3.Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

4.Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
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5.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłaszane przez radnych. 

 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

 

                7. Podjęcie uchwały  sprawie stawek podatku od środków transportowych. 
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

 

9. Podjecie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty należności 

stanowiących dochody budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie 

instrumentem płatniczym, na którym przechowywany jest pieniądz 

elektroniczny. 

                 10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Miasteczko Krajeńskie. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Miasteczko     Krajeńskie 

12. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącej Komisji 

Budżetu, Finansów       i Rozwoju Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

13. Podjecie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji    

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

                15.Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2020-2027. 

 

16.Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

                17.Ustalenie terminu kolejnej sesji. 

 

     18.Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady- otrzymali Państwo porządek obrad, jednak będziemy realizować 

to co konieczne i prosiłbym aby przyjąć takie a nie inne zmiany. 

Następnie Przewodniczący wymienił uchwały, które będą procedowane.  

 

Zapytał radnych czy w związku z powyższym mają uwagi? 

 

Radny Guza- zapytał o punkt w porządku obrad dotyczący odwołania Przewodniczącej 

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie a kolejny 

punkt podjęcie uchwały w sprawie rezygnacji. 
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Przewodniczący Rady- jest to pomyłka pisarska, przyjmujemy tylko uchwałę rezygnacje 

nie musimy odwoływać. Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie 

przyjęcia zmian w porządku obrad. 

 

W głosowaniu jawnym 11 głosami „za”  głosów „ wstrzymujący się” oraz głosów 

„przeciwnych” nie stwierdzono przyjęto zmianę w porządku obrad. 

 

Głosowanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Porządek obrad po zmianach : 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie quorum, 

- informacja nt. porządku obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z 

dnia 14 września 2020 roku. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2020-2027. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

 

7. Podjęcie uchwały w  sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty należności stanowiących 

dochody budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie instrumentem płatniczym, na 

którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasteczko Krajeńskie. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie, trybu postępowania w 

sprawie udzielenia dotacji oraz sposobu jej rozliczania 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie.  

 

13. Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

14. Ustalenie terminu kolejnej sesji. 

 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z obrad XXI sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia 

14 września 2020 roku. 

 

Przewodniczący Rady- zapytał czy radni maja jakieś uwagi? 

 

Radni nie wnieśli uwag Przewodniczący przeszedł do głosowania przyjęcia protokołu 

 

W głosowaniu jawnym 11 głosami „za”  głosów „ wstrzymujący się” oraz głosów 

„przeciwnych” nie stwierdzono przyjęto protokół z XXI sesji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 14 września 2020 roku 

 

Głosowanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

  

Ad. 3 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady- informacja została złożona, czy w związku z powyższym ktoś 

z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

Radni nie wnieśli uwag 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady- uchwała została do państwa przesłana, poprosił Skarbnik o 

przedstawienie  uzasadnienia do uchwały. 

 

Skarbnik Gminy- omówiła zmiany w budżecie 

 

Przewodniczący Rady –otworzył dyskusję w tym punkcie obrad 

 

Radny Guza- zapytał Wójta o wydatki dotyczące przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Brzostowo działka nr 104 
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Skarbnik Gminy- mieliśmy to w budżecie, ale nie otrzymaliśmy żadnego 

dofinansowania z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

 

Radny Michałowski- zapytał Skarbnik o wydatki dotyczące infrastruktury 

wodociągowej i sanitarnej wsi- zmniejszenie 198.237,90 dot. zadania” Budowa 

kanalizacji sanitarnej w miejscowościach: Arentowo, Grabionna, Okaliniec i część 

Grabówna”- czy to zadanie nie będzie realizowane? 

 

Skarbnik Gminy- ponieważ nie mamy dokumentacji to nie mamy podstaw realizować 

to zadanie, to jest tylko przesunięcie.  

 

Radny Michałowski- działalność placówek opiekuńczo- wychowawczych -

zwiększenie -23.309,00  

 

Skarbnik Gminy- tak, to są kolejne dzieci i jest ich troje które uczęszczają do 

Przedszkoli na terenie innych gmin. 

Przewodniczący Rady-zamknął dyskusję i poddał  podjęcie uchwały pod głosowanie 

 

 Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  10 głosami „za”  1 

głos „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw ” nie stwierdzono, podjęła uchwałę 

Nr XXII.119.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 października 

2020 roku  w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2020-2027. 

 

Skarbnik Gminy- przedstawiła objaśnienia do projektu uchwały 

 

Przewodniczący Rady- otworzył dyskusję 

 

Radny Michałowski- zapytał co oznaczają cyfry 8.3 w tabeli nr 3 dot. kształtowanie się 

relacji? 

 

Skarbnik Gminy- oznaczają one punkty dot. załącznika Nr 1  w której wyliczane są te 

wskaźniki, które musimy spełniać. 

 

Przewodniczący Rady- zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  10 głosami „za”  1 

głos „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę 

Nr XXII.120.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 października 

2020 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2020-2027. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 
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Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady-stawki były już przedmiotem analizy na posiedzeniu komisji, 

wstępnie wszystko ustaliliśmy. Teraz proszę państwa została kwestia podatku od 

działalności Gospodarczej, obniżyliśmy stawkę i była w tym temacie dyskusja i teraz 

chciałabym przeanalizować co do tej stawki.  

Jest to § 1 ustęp 2 litera c w projekcie uchwały. Propozycja była 24 zł a my zmieniliśmy 

na 23 zł. otwieram dyskusję w kwestii czy zostawiamy 24 zł czy zmieniamy na 23 zł? 

 

Wójt Gminy- otrzymali państwo informację o skutkach obniżenia, jeżeli chodzi o 

podatek od działalności Gospodarczej  to zgodnie z wyjaśnieniami na terenie gminy jest 

ok. 12000 m i  można sobie przemnożyć jaka to jest kwota podatku. Rekomendowana 

przeze mnie kwota to jest 24 zł a skutek który część Państwa podała na wniosku na 23 

zł to kwota ok. 12 000 jeżeli zostanie on umniejszony,  oczywiście Państwo decydują . 

Zaproponowaną stawką tworząc budżet na 2021 rok opierałem się na tej uchwale, 

ponieważ jest ona jedna z najistotniejszych jeżeli chodzi o konstruowanie budżetu i to 

jest bardzo ważne. 

 

Radny Gapiński- za chwilę na terenie gminy powstanie Dino, czy będzie ono 

zwolnione z podatku? 

 

Wójt Gminy- Nie! nie będzie zwolnione z podatku, to jest powierzchnia średnio około 

1000 metrów czyli dodatkowe 1000 zł  jeżeli chodzi o stawkę umniejszoną na 23 zł z 24 

proponowanych, deklaracja jeszcze nie została złożona a cała stawka podatku od 

działalności Gospodarczej wyniesie 23000 zł. a zaraz za tym podatkiem, będzie opłata 

za alkohol, która dopiero w przyszłym roku wskoczy na wyższy poziom opłaty.  

 

Radny Gapiński- to jest jeden z głównych podatków, jeżeli chodzi o przedsiębiorców i 

uważam żeby dbać o tych których już mamy. 

 

Wójt Gminy- możemy zrobić tak, jak rozmawialiśmy na luźnych rozmowach, że 

można podwyższyć ten podatek i zamrozić go po prostu już na najbliższe 2 lub 3 lata. w 

przyszłym roku na pewno w związku z inflacją będzie kolejna podwyżka o 4 czy 5%, 

jeżeli chcą państwo znaleźć złoty środek możemy zrobić 23,50 zł ale powtarzam 

państwo decydują a ja jestem od tego żeby realizować to uchwała, która jest jedna z 

najważniejszych dotycząca stawek podatków. 

 

Radny Banasik- zaproponował przegłosować stawki przedstawione  przez Wójta. 

 

Przewodniczący Rady- zamknął dyskusję i zaproponował przegłosowanie stawki 

23,50 zł dodał, że jeżeli stawka nie przejdzie to pozostanie stawka 23 zł zaproponowana 

na komisji. 

 

W głosowaniu jawnym  6 głosami „za”  1 głos „wstrzymujący się” oraz  4 głosów 

„przeciw” radni przegłosowali stawkę 23,50 zł 

 

Głosowanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- zapytał czy co do całości projektu uchwały radni maja uwagi?  

 



7 
 

Radni uwag nie wnieśli, w związku z powyższym Przewodniczący poddał pod 

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  10 głosami „za”  1 

głos „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę 

Nr XXII.121.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 października 

2020 roku  w sprawie rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w  sprawie stawek podatku od środków transportowych. 

 

Przewodniczący Rady- stawki zostały ustalone na posiedzeniu komisji, z tego co mi 

wiadomo nie było spornych stawek, po czym otworzył dyskusję. 

 

Radny Michałowski- dodał tylko komentarz, że Wójt konsultował się z 

przedsiębiorcami . 

 

Przewodniczący Rady- zamknął dyskusję w związku z brakiem pytań i zarządził 

głosowanie podjęcie powyższej uchwały 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXII.122.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 

października 2020 roku  w sprawie rocznych stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty należności stanowiących 

dochody budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie instrumentem płatniczym, na którym 

przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 

 

Wójt Gminy- jest to projekt uchwały porządkujący przede wszystkim, żeby można 

było uiszczać wszelkie opłaty w urzędzie za pośrednictwem terminala. 

 

Radny Michałowski- zapytał Wójta, czy będziemy korzystać z jakiegoś projektu? 

 

Wójt Gminy- chcemy rozpocząć poszukiwania oferenta, żeby prowizja była jak 

najmniejsza. 

 

Przewodniczący Rady- zamknął dyskusje i zarządził głosowanie powyższej uchwały 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXII.123.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 

października 2020 roku  w sprawie dopuszczenia zapłaty należności stanowiących 

dochody budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie instrumentem płatniczym, na 

którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady- zarządził 5 minutową przerwę techniczną 

 

obrady XXII sesji wznowiono po przerwie 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów. 

 

Przewodniczący Rady- problem podczas komisji wyniknął w związku z opłatą od 

posiadania psów, była również mowa o skierowanie do komisji, żeby ustalić co z tym 

projektem uchwały. Pytanie czy komisja się pochylała nad tym projektem, jeżeli chodzi 

o te rozwiązania o których mówiliśmy? Proszę spojrzeć § 3  pkt 5 który Brzmi: zwalnia 

się z opłaty od posiadania psów , psy objęte hodowlą z wyjątkiem stada podstawowego, 

psa nie można zwolnic od podatku i tak samo zapis § 3 pkt 4 „zwalania się z opłaty od 

posiadania psów, psa wziętego ze schroniska dla zwierząt na podstawie dokumentu 

potwierdzającego ten fakt. 

 

 

Wójt Gminy- w tym punkcie 4 zastanawialiśmy się nad stawką i nad zwolnieniem 

całkowitym, ale doszliśmy do wniosku że jak już to będziemy to etapować. Czyli 

odebranie psa ze schroniska daje skutek taki a nie inny, że właściciel całkowicie jest 

zwolniony z opłaty za psa, którego bierze się na całe życie jak również 

odpowiedzialność za niego. Co do stawki propozycja była taka, żeby została ta która do 

tej pory obowiązywała tj. 50 zł.  

 

Przewodniczący Rady- jeszcze  § 3 ustęp 6 odnośnie tych mikroczipów , którego zapis 

brzmi: zwalnia się z 50 % wysokości opłaty od posiadania psów, psy trwale 

oznakowane czipem/mikroprocesorem pod warunkiem zgłoszenia i udokumentowania 

tego faktu organowi podatkowemu. Takie są propozycje zapisu, pytanie czy państwo 

widzicie żeby zmienić ten zapis czy zostawić? 

 

Radny Kujawski- myślę, że powinniśmy zostawić tak jak jest 

 

Przewodniczący Rady- zapytał mecenas o formę: zwalania się posiadaczy psa czy psa?  

 

Mecenas- posiadaczy psa 

 

Przewodniczący Rady- tak tez myślałem, także tą kwestię podmiotową teraz 

zmieniamy. Zwalnia się od posiadania psów posiadaczy psów oraz zwalnia się z 50 % 

wysokości opłat od posiadania psów posiadacza psa trwale oznakowanego czipem, 

łatwiej jest udowodnić posiadanie niż własność psa. Czy są pytania? uwagi? co do tego 

projektu uchwały? Następnie  zarządził głosowanie. 

 

głosowanie  w sprawie przyjęcia  poprawek w § 3 uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psów. 

 

W głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów 

„przeciw” nie stwierdzono przyjęto poprawki § 3 powyższej uchwały 

 

 głosowanie stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
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Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie opłaty od 

posiadania psów. 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXII.124.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 

października 2020 roku  w sprawie opłaty od posiadania psów 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Miasteczko Krajeńskie. 

 

Przewodniczący Rady- wyjaśnił, że należy przegłosować kwestię dodatku do 

sprawowania funkcji dla wychowawcy klasy jest to 300 zł i nauczyciela opiekującego 

się oddziałem przedszkolnym. Dodał jeszcze że radni zastanawiali się czy te stawkę 200 

zł zmienić czy zostawić? Następnie otworzył dyskusję. 

 

Wójt Gminy- poinformował, że do tej pory była to stawka 84 zł i w związku sygnałami 

oraz istotnymi dysproporcjami w stosunku do nauczycieli, wychowawców 

zareagowałem na to w takiej postaci że zaproponowałem podwyżkę moim zdaniem 

stopniową, ponieważ nie stać nas na takie duże podwyżki ale stopniowo i tak ponad 120 

% podwyżkę na 200 zł a uzasadnienie że nie stanowi takiej równowartości kwoty jaką 

mają nauczyciele, wychowawcy w szkole.  

Wykonałem pierwszy krok żeby stopniowo wyrównać te nieścisłości ale też chciałbym 

uzasadnić że nauczyciele, wychowawcy w przedszkolach tez maja wsparcie woźnych 

czego nie mają nauczyciele, wychowawcy w szkołach. Wydaje mi się też istotna opinia 

oddziału ZNP, która jest pozytywna. Jeżeli chodzi o ten regulamin który stworzyliśmy i 

zweryfikowaliśmy pewne rzeczy i ta opinia wydaje ni się podległa konsultacją i została 

zaakceptowana przez ZNP, dlatego przedstawiam Państwu i rekomenduje wydatki w 

takiej wysokości jak proponowałem na komisji. 

 

Przewodniczący Rady- zapytał czy ktoś z radnych składa wniosek o inna kwotę niż 

zaproponowana przez Wójta? 

 

Radni nie wnieśli wniosków 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję dodał, że nie będzie głosowania nad zmianą tej 

kwoty, będziemy głosować w ten sposób jaki został przedstawiony : wychowawca 

klasy-300 zł, nauczyciel opiekujący się oddziałem przedszkolnym -200 zł i poddał 

podjęcie uchwały pod głosowanie 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXII.125.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 

października 2020 roku w sprawie regulaminu określającego zasady 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Miasteczko Krajeńskie. 
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Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu 

 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowych z budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie, trybu postępowania w sprawie 

udzielenia dotacji oraz sposobu jej rozliczania 

 

Wójt Gminy- uchwała została dzisiaj wprowadzona, przepraszam że w takim tempie 

ekspresowym ale w piątek otrzymaliśmy telefon z Regionalnej Izby Obrachunkowej z 

informacją że ta dotychczasowa uchwała utraciła moc w 2018 roku. Powyższa uchwała 

również jest uchwałą około budżetową, jest związana z tym że planujemy dotacje i w 

związku z tym musimy uchwalić tę uchwałę, żeby można było zaplanować w budżecie 

ewentualną dotację. Jest ona niezbędna do uchwalenia żebyśmy mogli zaplanować 

środki w budżecie, a wiedzą Państwo że toczy się spór jeżeli chodzi o dotację. To akurat 

spółki wodne wykonują bardzo dobrą i bardzo dużo pracy tutaj na terenie gminy i te 

środki które my przekazujemy i tak nie są wystarczające w stosunku do tego jaka prace 

wykonują. Dlatego istotne jest, żeby ta uchwałę podjąć i można było zaplanować 

minimum te środki które w tym roku były zaplanowane. 

 

Przewodniczący Rady- otworzył i zamknął dyskusję w związku z brakiem pytań a 

następnie zarządził głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  10 głosami „za”  1 

głos „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła uchwałę 

Nr XXII.126.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 października 

2020 roku w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowych z 

budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie, trybu postępowania w sprawie udzielenia 

dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu 

 

Ad. 12 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Rady Gminy Miasteczko 

Krajeńskie.  

 

Przewodniczący Rady- wyjaśnił, że 19 października wpłynęła rezygnacja z pełnienia 

funkcji Przewodniczącej Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Pani Magdaleny Bator, 

nie jest to rezygnacja z pełnienia mandatu. 

 

Przewodniczący  Rady- otworzył dyskusję i w związku z brakiem pytań zamknął 

dyskusję i zarządził głosowanie podjęcia powyższej uchwały 

 

Rada Gminy w Miasteczku Krajeńskim w głosowaniu jawnym  11 głosami „za”  

głosów „wstrzymujący się” oraz  głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła 

uchwałę Nr XXII.127.2020 Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia  26 

października 2020 roku  w sprawie przyjęcia rezygnacji z pełnienia funkcji 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Rady Gminy Miasteczko 

Krajeńskie.  

 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu 
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Ad.13 Sprawy różne, wolne wnioski. 

 

Radny Michałowski- Panie Wójcie chodzi mi o to skrzyżowanie w Arentowie ? 

 

Wójt Gminy- zapiszę sobie oczywiście , ale sam się zobowiązał to myślę nie będzie 

problemu  

 

Radny Guza- na jakim etapie jest remont budynku tej czerwonej szkoły? 

 

Wójt Gminy- prace robimy własnymi siłami i kupujemy tylko materiały. Instalacja 

została tam gdzie była, tylko ją musieliśmy wymienić ponieważ przepisy pożarnicze są 

bardzo restrykcyjne i jest to wymagane. Musieliśmy zamontować dodatkowe przewody 

do sygnalizacji pożarowej wg nowych przepisów wyjścia ewakuacyjne i wywietrzniki, 

na podłodze są wyłożone nowe płyty. Przerobione są wejścia do toalety i szatni. 

Jesteśmy w trakcie tworzenia dokumentacji budynku, ponieważ nie ma w tym budynku 

dokumentacji dot. głównego wyłącznika dotyczącego odcięcia prądu. Ponieważ prąd 

idzie górą a powinien dołem. 

Wymieniliśmy oświetlenie w Przedszkolu, wszystkie lampy zostały  przerobione na 

ledowe a na koniec tygodnia będziemy mieli oznakowanie prawdopodobnie od 

miejscowości Grabówno do całego miasteczka Krajeńskiego plus jeszcze parking na 

Placu Wolności. Wójt również wyjaśnił sytuację dot. PRGOK 

 

 

Przewodniczący Rady- zgłosił zakupienie kilku szt. śmietników z PRGOK 

 

 

Radny Gapiński- wspominałem, żeby 500 000 przeznaczyć w całości na remont 

Gminnego Domu Kultury, co na to Panowie radni? 

Wójt Gminy- wymienił i przedstawił jakie wnioski zostały złożone o pozyskanie 

środków. 

Przewodniczący Rady-mam prośbę żeby przygotowywać dokumentację na ul. 

Słoneczną Ogrodową , ponieważ już kiedyś była robiona i gdzieś to uciekło 

Radna Świadek- zapytała o uporządkowanie krzaków przed pomnikiem na rynku? 

Wójt Gminy- będziemy realizowali w listopadzie jak będzie to oznakowanie i 

zakończymy remont w szkole żeby zrobić równolegle wszystko. 

Ad. 14 Ustalenie terminu kolejnej sesji. 

 

Przewodniczący Rady- termin kolejnej sesji zaproponował  na 23 listopada 2020 roku 

 

Ad.15 Zakończenie posiedzenia 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął o godz. 18.40  

obrady XXII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie w dniu 26 października 2020 

roku 
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Protokołowała: 

 

 

Karina Migdalczyk  


